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                                                            Z A P I S N I K 

 

12. sjednice GRADSKOG VIJEĆA GRADA PAGA   održane   15. svibnja 2023.godine u  

Vijećnici Grada Paga, Branimirova obala 1, s početkom u 13,30 sati. 

  PRISUTNI:  Jasna Magaš, Dinka Maržić, Stipe Žunić, Branimir Paro Vidolin, Franči Bukša,  

                      Ana Kuković Borgelott, Barbara Kurilić, Mirjana Tičić,  Željko Maržić   

 ODSUTNI:  Vesna Fabijanić, Toni Herenda, Domagoj Vičević i Željko Maržić (opravdali  

                        izostanak)  

  OSTALI:    gradonačelnik Ante Fabijanić, pročelnica Ureda Grada Sanja Bukša Kustić,          

                      pročelnica Upravnog odjela  za komunalni sustav i imovinsko pravne poslove  

                      Ana Šupraha, pročelnica Upravnog odjela za  prostorno uređenje i gospodarstvo  

                      Marija Radoslović, pročelnik Upravnog odjela za proračun i financije Diogen  

                      Šuljić  i novinar Radio Paga Josip Portada. 

                  

         Predsjednica  je pozdravila sve prisutne te konstatirala da je sjednici nazočno 8 vijećnika 

i da se mogu donositi pravovaljane odluke. 

 

 

- Verifikacija zapisnika 11.  sjednice Gradskog vijeća 

 

         Predsjednica Vijeća dala je zapisnik 10. sjednice Gradskog vijeća na verifikaciju. 

         Obzirom da  nitko od vijećnika nije imao primjedbu na zapisnik, predsjednica Vijeća  je 

nakon prebrojavanja glasova konstatirala da je s 7 glasova „za“ i 1 „suzdržanim“ glasom 

usvojen zapisnik 11. sjednice Gradskog vijeća održane 15. ožujka 2023.godine. 

 

   Pročelnik Upravnog odjela za proračun i financije Diogen Šuljić  izvijestio je vijećnike da je 

na klupe dostavljen odgovor na vijećničko pitanje koje je na prošloj sjednici  postavo vijećnik 

Željko Maržić. 

 

Došao vijećnik Stipe Žunić te je sjednici nazočno 9 vijećnika. 

 

Usvajanje dnevnog reda 

 

       Predsjednica  Vijeća  Jasna Magaš dala je predloženi dnevni red na usvajanje. Nakon 

prebrojavanja glasova konstatirala je da su vijećnici sa 9 glasova „za“ (jednoglasno) usvojili 

slijedeći 

                                                 D N E V N I   R E D  

 

1. Izmjena i dopuna PRORAČUNA GRADA PAGA za 2023.godinu i projekcije 

Proračuna za 2024. i 2025.godinu 

2. IZVJEŠĆE o korištenju sredstava proračunske zalihe Proračuna Grada Paga za 

razdoblje listopad-prosinac 2022.godine, 

3. IZVJEŠĆE o korištenju sredstava proračunske zalihe Proračuna Grada Paga za 

razdoblje siječanj-ožujak 2023.godine, 

4. ODLUKA o raspoređivanju sredstava za financiranje političkih stranaka i članova  

        izabranih s liste grupe birača zastupljenih u Gradskom vijeću Grada Paga za 2023. g 

5. ZAKLJUČAK o primanju na znanje  IZVJEŠĆA  o  obavljenoj reviziji učinkovitosti 

upravljanja i raspolaganja  nogometnim stadionima i igralištima u vlasništvu jedinica 

lokalne samouprave na području Zadarske županije 
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6. ODLUKA  o donošenju Procjene rizika od velikih nesreća za Grad Pag, 

7. ODLUKA o osnivanju postrojbe  civilne  zaštite opće namjene Grada Paga, 

8. Donošenje odluka o dodjeli nagrada Gada Paga 

Godišnje nagrade Grada Paga 

8.1. ŽELJKU VRAGOVIĆU- u području zdravstva i socijalne skrbi 

8.2. FRANI OGUIĆU – u području kulture i umjetnosti 

9. ODLUKA o davanju suglasnosti za ozakonjenje objekta u vlasništvu Jasenke Sudac 

Tičić izgrađenog  na k.č. 12420 i dijelu k.č. 12403, obje k.o. Pag 

10.  ODLUKA  o poslovno-tehničkoj suradnji, 

11. ODLUKA o imenovanju Etičkog povjerenstva Gradskog vijeća Grada Paga, 

 

                                                                                                          

AD- 1. IZMJENA I DOPUNA PRORAČUNA GRADA PAGA ZA 2023.GODINU I  

             PROJEKCIJE PRORAČUNA ZA 2024. I 2025.GODINU 

 

     Ante Fabijanić – obrazloženje ovog akta  dano je u pisanom obliku te nema potrebe za 

 dodatnim obrazloženjem. 

     Mirjana Tičić – Vezano za čipku. Vidim da je izvršenje u ova  prva četiri mjeseca je  

nula kuna. Zanima me koliko je sklopljeno  ugovora  o pravu korištenja 

     Ante Fabijanić – Sada trenutno ne mogu dati točan odgovor. Promijenili smo  

odvjetnika koji je to vodio. Dobiti ćete ga u pismenom obliku. 

     Mirjana Tičić – Vidim da je došlo gotovo do duplog povećanja poticajne naknade.  

Zbog čega? 

     Diogen Šuljić – od Fonda za zaštitu okoliša i  energetsku učinkovitost dobili smo veći  

iznos obračuna poticajne naknade u odnosu na prethodnu godinu odnosno  planiran 

dosadašnji iznos. 

     Mirjana Tičić – vidim da dolazi do povećanja planiranih prihoda. Da li su to očekivani  

prihodi? 

     Diogen Šuljić – planira se povećanje prihoda poreza na dohodak a kod kapitalnih  

investicija planira se projekt uređenja  šetnice Šimuni. 

           Branimir Paro Vidolin – Gdje  se ta šetnica točno planira napraviti? 

           Ante Fabijanić –  Kod prvog ulaza u Šimuni od strane Paga. Sa desne se širi cesta, radi 

se šetnica i parkirna mjesta. To je Županijska cesta koja je to uvrstila u svoj program, a mi 

smo napravili projekte. 

           Stipe Žunić – Zar nije bilo govora da će plaćanje za to biti u omjeru 80 naprama 20.Što 

je sa projektom od rotora prema Vodicama? 

           Ante Fabijanić – Došlo je do promjene omjera u participiranju tih troškova. Sa 

Hrvatskim vodama smo potpisali ugovor gdje bi  cjevovod trebao ići u  koridor te ceste. To bi 

bila sve državna investicija. Postavljanje  bajpasa je investicija Komunalnog društva Pag sa 

20%.Također će se raditi i sanacija cjevovoda na  Sv. Jeleni gdje često dolazi do  puknuća 

cijevi. 

 

         Obzirom da se više nitko nije javio za riječ predsjednica  Vijeća dala je predloženi akt 

na glasanje te nakon prebrojavanja glasova konstatirala da su vijećnici s  9 glasova „za“ 

(jednoglasno)  donijeli                                                 
                                                     IZMJENU I DOPUNU  

                    PRORAČUNA GRADA PAGA ZA 2023.GODINU I PROJEKCIJE 

                                                    ZA 2024. I 2025.GODINU 
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AD- 2. IZVJEŠĆE O KORIŠTENJU SREDSTAVA PRORAČUNSKE ZALIHE  

             PRORAČUNA GRADA PAGA ZA RAZDOBLJE LISTOPAD-PROSINAC  

             2022.GODINE 

 

          Diogen Šuljić – temeljem Zakona o proračunu podnosi se Izvješće o  korištenju 

sredstava proračunske zalihe za razdoblje listopad-prosinac 2022.godine kakao je navedeno u 

predloženom Izvješću 

 

       Obzirom da se nitko nije javio za riječ predsjednica  Vijeća dala je predloženi akt na 

glasanje te nakon prebrojavanja glasova konstatirala da su vijećnici s  9 glasova „za“ 

(jednoglasno)  donijeli                                                 

                                              Z A K L J U Č A K 

 

          Prihvaća se IZVJEŠĆE  o korištenju sredstava proračunske zalihe Proračuna 

Grada Paga za razdoblje  listopad-prosinac2022.godine 

 

 

 

AD- 3. IZVJEŠĆE O KORIŠTENJU SREDSTAVA PRORAČUNSKE ZALIHE  

           PRORAČUNA GRADA PAGA ZA RAZDOBLJE SIJEČANJ-OŽUJAK  

            2023.GODINE 

 

           Diogen Šuljić – temeljem Zakona o proračunu podnosi se Izvješće o  korištenju 

sredstava proračunske zalihe za razdoblje siječanj-ožujak 2023.godine kakao je navedeno u 

predloženom Izvješću. 

 

           Obzirom da se nitko nije javio za riječ predsjednica  Vijeća dala je predloženi akt na 

glasanje te nakon prebrojavanja glasova konstatirala da su vijećnici s  9 glasova „za“ 

(jednoglasno)  donijeli                                                 

                                                Z A K L J U Č A K 

 

          Prihvaća se IZVJEŠĆE  o korištenju sredstava proračunske zalihe Proračuna 

Grada Paga za razdoblje siječanj-ožujak 2023.godine 

 

 

 

AD- 4. ODLUKA O RASPOREĐIVANJU SREDSTAVA ZA FINANCIRANJE  

             POLITIČKIH STRANAKA I ČLANOVA   IZABRANIH S LISTE GRUPE BIRAČA  

            ZASTUPLJENIH U GRADSKOM VIJEĆU GRADA PAGA ZA 2023. GODINU 

 

          Sanja Bukša Kustić -  Proračunom Grada Paga za 2023. godinu planirana su sredstva za 

financiranje političkih stranaka zastupljenih u Gradskom vijeću Grada Paga  u ukupnom 

iznosu od 6.600,00 EUR-a. 

        Naglašava se da je prijedlog financiranja utvrđen prema stanju na dan konstituirajuće 

sjednice Gradskog vijeća. 
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        Slijedom svega navedenog za svakog člana Gradskog vijeća utvrđuje se jednaki iznos 

sredstava u visini od 40,00 EUR/mjesečno. Svaka politička stranka koja u Gradskom vijeću 

ima i članove podzastupljenog spola ima pravo i na dodatnih 10%  po članu podzastupljenog 

spola. 

         Raspoređena  sredstva doznačuju se na žiro račun političke stranke, odnosno na poseban 

račun nezavisnog člana predstavničkog tijela jedinice lokalne i područne (regionalne).   

        Branimir Paro Vidolin –  da li su  dobro izračunata sredstva koja se dobivaju na ime 

podzastupljenog spola? 

        Sanja Bukša Kustić – Da, jer se računa  po članovima pojedine političke stranke na dan 

konstituiranja sjednice Gradskog vijeća. 

 

        Obzirom da se više nitko nije javio za riječ predsjednica  Vijeća dala je predloženi akt na 

glasanje te nakon prebrojavanja glasova konstatirala da su vijećnici s 9 glasova „za“ 

(jednoglasno)  donijeli                                                 

                                                         ODLUKU 

     O RASPOREĐIVANJU SREDSTAVA ZA FINANCIRANJE POLITIČKIH  

        STRANAKA I ČLANOVA   IZABRANIH S LISTE GRUPE BIRAČA  

    ZASTUPLJENIH U GRADSKOM VIJEĆU GRADA PAGA ZA 2023. GODINU 

 

 

 

 

AD- 5. ZAKLJUČAK O PRIMANJU NA ZNANJE  IZVJEŠĆA  O  OBAVLJENOJ  

            REVIZIJI UČINKOVITOSTI UPRAVLJANJA I RASPOLAGANJA   

            NOGOMETNIM STADIONIMA I IGRALIŠTIMA U VLASNIŠTVU JEDINICA  

            LOKALNE SAMOUPRAVE NA PODRUČJU ZADARSKE ŽUPANIJE 

 

          Ana Šupraha –  Državni ured za reviziju, Područni ured Zadar  proveo je reviziju 

učinkovitosti upravljanja i raspolaganja nogometnim stadionima i igralištima u vlasništvu 

jedinica lokalne samouprave te podnio Izvješće o obavljenoj reviziji. 

         Mirjana Tičić – Bila je preporuka da se  upravljanje sportskim terenima da nekoj  tvrtci 

što je i napravljeno prošle godine u  lipnju kada se dalo da time  upravlja tvrtka Pagturizam 

d.o.o. Na postavljeno vijećničko pitanje gradonačelnik je rekao da je direktor Pagturizma  

prošle godine dao ostavku. Zanima me tko sada sa tim upravlja? 

        Ana Šupraha – revizija je napravljena dok je bilo direktora Pagturizma d.o.o. 

        Ante Fabijanić- ovo izvješće je  napravljeno za razdoblje do 31.12.2022.godine. 

 

        Nakon rasprave predsjednica Vijeća je konstatirala da su vijećnici primili na znanje  

izvješće  o  obavljenoj   reviziji učinkovitosti upravljanja i  raspolaganja   nogometnim 

stadionima i igralištima u vlasništvu jedinica   lokalne samouprave na području Zadarske 

županije 
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AD- 6. ODLUKA  O DONOŠENJU PROCJENE RIZIKA OD VELIKIH NESREĆA ZA 

             GRAD PAG 

 

          Sanja Bukša Kustić – Temeljem Zakona o sustavu civilne zaštite Grad Pag  treba 

donijeti Procjenu rizika od velikih nesreća kao što su epidemije, suša, vjetar i sl. kao i 

postupanje ukoliko do toga dođe.   

 

        Obzirom da se nitko nije javio za riječ predsjednica  Vijeća dala je predloženi akt na 

glasanje te nakon prebrojavanja glasova konstatirala da su vijećnici s 9 glasova „za“ 

(jednoglasno)  donijeli                                                 

                                                           ODLUKU 

                O DONOŠENJU PROCJENE RIZIKA OD VELIKIH NESREĆA  

                                                     ZA GRAD PAG 

 

 

 

AD- 7. ODLUKA O OSNIVANJU POSTROJBE  CIVILNE  ZAŠTITE OPĆE NAMJENE  

           GRADA PAGA 

 

        Sanja Bukša Kustić – Temeljem Procjene rizika od velikih nesreća potrebno je imenovati  

postrojbu civilne zaštite opće namjene koja bi djelovala u slučaju  provođenja mjera civilne 

zaštite. Sama postrojba bi  imala 18 pripadnika sukladno potrebama koje proizlaze iz Procjene 

rizika od velikih nesreća Grada Paga. 

        Franči Bukša – Koji su kriteriji prilikom  popunjavanja te postrojbe? 

        Sanja Bukša Kustić – Popunjavanje se vrši dobrovoljnim sudjelovanjem. 

 

        Obzirom da se više nitko nije javio za riječ predsjednica  Vijeća dala je predloženi akt na 

glasanje te nakon prebrojavanja glasova konstatirala da su vijećnici s 9 glasova „za“ 

(jednoglasno)  donijeli                                                 

                                                        ODLUKU 

        O OSNIVANJU POSTROJBE  CIVILNE  ZAŠTITE OPĆE NAMJENE  

                                                 GRADA PAGA 

 

 

 

 

AD- 8. DONOŠENJE ODLUKA O DODJELI NAGRADA GADA PAGA 

Godišnje nagrade Grada Paga 

8.1. ŽELJKU VRAGOVIĆU- u području zdravstva i socijalne skrbi 

8.2. FRANI OGUIĆU – u području kulture i umjetnosti 

 

         Sanja Bukša Kustić – temeljem raspisanog natječaja upućeni su prijedlozi za dodjelu   

nagrada Grada Paga. Iste je razmatrala  Komisija za priznanja Grada Paga, čiji zapisnik imate 

u prilogu. Komisija je dala prijedloge za dodjelu nagrada Grada. 
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        Obzirom da se nitko nije javio za riječ  predsjednica Vijeća dala je predložene akte na 

glasanje te nakon prebrojavanja glasova konstatirala da su vijećnici s 8 glasova „za“ i 1 

„suzdržanim“ glasom donijeli 

 

                                                          ODLUKU 

                         O DODJELI JAVNOG  PRIZNANJA GRADA PAGA 

             GODIŠNJE NAGRADE  – u području zdravstva i socijalne skrbi 

                                          gosp. ŽELJKU VRAGOVIĆU 

 

                                                               i 

 

                                                        ODLUKU 

                       O DODJELI JAVNOG  PRIZNANJA GRADA PAGA 

             GODIŠNJE NAGRADE  – u području kulture i umjetnosti 

                                             gosp. FRANI OGUIĆU 

 

 

 

AD- 9. ODLUKA O DAVANJU SUGLASNOSTI ZA OZAKONJENJE OBJEKTA U  

             VLASNIŠTVU JASENKE SUDAC TIČIĆ IZGRAĐENOG  NA K.Č. 12420 I  

            DIJELU K.Č. 12403, OBJE K.O. PAG 

 

          Ana Šupraha -  Gosp. Jasenka Sudac Tičić   podnijela je  zahtjev Upravnom odjelu za 

prostorno uređenje Zadarske županije _ ispostava Pag za izdavanje rješenja o izvedenom 

stanju za izgrađenu zgradu na kč. 12420 i dijelu k.č. 12403 k.o.  Pag Obzirom da se predmetni 

objekt dijelom nalazi  na k.č. 12403. koji predstavlja nerazvrstanu cestu Upravni odjel 

Zadarske županije zatražio je izdavanje potvrde da je predmetna zgrada izgrađena u skladu s 

posebnim uvjetima, a kako je utvrđeno da predmetna zgrada ne smeta promet predlaže se 

donošenje ove odluke 

        Mirjana Tičić- Obzirom da je gospođa  Jasenka Sudac Tičić vlasnica  dvje parcele na 

odlagalištu otpada Sv. Kuzam predlažem da se vezano za predloženo sa njom izvrši zamjena 

zemljišta. Stoga dajem  amandman: da se u članku 2.  iza riječi „ugovor o otkupu“ nadopuni i 

riječju “ odnosno zamjeni“. 

        Predlagatelj akta prihvatio je predloženi amandman. 

 

         Obzirom da se više nitko nije javio za riječ predsjednica  Vijeća dala je predloženi akt 

na glasanje te nakon prebrojavanja glasova konstatirala da su vijećnici s  9 glasova „za“ 

(jednoglasno)  donijeli                                                 

                                                        ODLUKU 

               O DAVANJU SUGLASNOSTI ZA OZAKONJENJE OBJEKTA  

                 U VLASNIŠTVU JASENKE SUDAC TIČIĆ IZGRAĐENOG 

                    NA K.Č.   12420 I  DIJELU K.Č. 12403, OBJE K.O. PAG 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

7 

 

AD- 10.  ODLUKA  O POSLOVNO-TEHNIČKOJ SURADNJI, 

 

         Ana Šupraha – Na klupe vam je dostavljen amandman koji je  dao gradonačelnik ujedno 

i predlagač ove odluke čime on postaje sastavni dio Odluke, a isti glasi:  

-da se točka I. stavak 4. izmijeni tako da glasi:  

Utvrđuje se da je interes Grada Paga da se Stalna izložba solarstva sačuva te da je Solana Pag 

d.o.o. iskazala interes za uspostavu poslovne suradnje s Gradom Pagom na način da preuzme 

vođenje Stalne izložbe solarstva, održavanje i skrb o eksponatima koji se u tom prostoru 

nalaze i koji su prijavljeni Konzervatorskom odjelu u Zadru te da sudjeluje u stvaranju uvjeta 

da Stalna izložba solarstva postane Muzej Solarstva, a sve kako bi zajedničkim sudjelovanjem 

educirali o tisućljetnoj proizvodnji soli na području Grada Paga i brendirali Pag kao turističku 

destinaciju. 

-da se točka IV. izmijeni tako da glasi: 

Utvrđuje se da se Grad Pag prijavio na poziv Regionalna diversifikacija i specijalizacija 

hrvatskog turizma kroz ulaganja u razvoj turističkih proizvoda visoke dodane vrijednosti - 

GRUPA 1, u svrhu dodjele bespovratnih sredstava za projekt ''Valorizacija kulturne baštine 

Grada Paga- I., II. i III. Magazin soli", u kojem je u dijelu I. Magazina soli planiran izložbeni 

prostor solarstva. 

        Solana Pag d.d. se obratila  sa zahtjevom Gradu sa namjerom da u I Magazinu urede  

izložbu solarasta. Od naplaćenih ulaznica 20% prihoda bi išlo Gradu. 

        Mirjana Tičić – u obrazloženju stoji da je Solana Pag d.o.o. iskazala interes za uređenje 

stalne izložbe solarstva odnosno muzeja. Da li je ovakav prijedlog Odluke dostavljen Solani 

        Ana Šupraha – Da prijedlog je dostavljen Solani Pag d.o.o. 

        Mirjana Tičić – Grad Pag  dodjeljuje prostor Solani. Čiji su eksponati?  

        Ana Šupraha –  Grad ne upravlja eksponatima. Eksponati su  vlasništvo Udruge 

iznajmljivača. Udruga je u tom prostoru po odluci Poglavarstva iz 2009.godine. Grad je 

vlasnik prostora, a Udruga tamo ima ekslopnate koje je voljna prepustiti Solani Pag,  a Solana 

Pag je voljna to preuzeti  i urediti taj prostor kao izložbeni prostor. Grad će inzistirat da za 

tamo bude izložbe solarstva a kasnije i muzej. 

       Mirjana Tičić – Mislim da to nije pravi put da dođe do toga da to bude reprezentativni 

prostor budućeg muzeja. Tu se ne bi trebala spominjati udruga već samo Grad i Solana Pag. 

To bi bili  čišći odnosi kao i da se odredi  cijena najma, ona može biti simbolična. 

        Ante Fabijanić- Solana Pag je zainteresirana za uređenje tog prostora u izložbeni     

prostor odnosno  kasnije muzej solarstva. Glavni  muzej bi bio postavljen u 4, 5 i 6 magazinu. 

To je prostor u vlasništvu Grada. Tamo bi bio objedinjen muzej  čipke, soli, sira, Bartula 

Kašića. 

        Mirjana Tičić- Trebalo je dati taj prostor u natječaj odnosno regulirati kroz ugovor o 

zakupu prostora. 

 

         Obzirom da se više nitko nije javio za riječ predsjednica  Vijeća dala je predloženi akt 

na glasanje te nakon prebrojavanja glasova konstatirala da su vijećnici s  8 glasova „za“ i 1 

„suzdržanim“ glasom  donijeli                                                 

                                                             ODLUKU 

                                 O POSLOVNO-TEHNIČKOJ SURADNJI 
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AD- 11. ODLUKA O IMENOVANJU ETIČKOG POVJERENSTVA GRADSKOG VIJEĆA  

              GRADA PAGA 

  

             Sanja Bukša Kustić – Temeljem Kodeksa ponašanja članova Gradskog vijeća Grada 

Paga potrebno je izabrati  članove Etičkog povjerenstva . Prijedlog je razmatralo Povjerenstvo 

za izbor i imenovanja i slijedom toga dan je prijedlog Odluke o imenovanju Etičkog 

povjerenstva. Isti ne mogu biti pripadnici političkih stranaka, politički dužnosnici niti bili 

članovi kandidacijskih listi za izbor u predstavničko tijelo. 

        Mirjana Tičić – Da li je bio javni poziv za članove.  Da li ste dobro provjerili da netko od 

predloženih  članova nije  član neke od političkih stranaka? Mislim da je netko od predloženih 

članova i član određene političke stranke. 

        Franči Bukša – Koliko znam  predloženi članovi nisu članovi političkih stranaka. 

        Sanja  Bukša Kustić – Možemo  učiniti dodatnu provjeru. 

 

     Obzirom da se više nitko nije javio za riječ predsjednica Vijeća dala je predloženi akt na 

glasanje te nakon prebrojavanja glasova konstatirala da su vijećnici s  8 glasova „za“ i 1 

glasom „protiv“ donijeli                                                 

                                                        
                                                       ODLUKU  

           O IMENOVANJU ETIČKOG POVJERENSTVA GRADSKOG VIJEĆA  

                                                   GRADA PAGA 

 

 

-VIJEĆNIČKA PITANJA 

 

1. Ana Kuković Borgelott –  Što je sa sudskim sporovima koje vodi Grad Pag? 

    Ante Fabijanić – Dobili smo presudu koju smo vodili sa gospodinom Jovićem. Trenutno je  

     to zaustavljeno no  u konačnici će biti  u korist Grada 

     Što se tiče Pagusa Grad je podnio privremenu mjeru raspolaganja za vrijeme stečaja. Hotel  

     Pagus je izgubio taj spor za parking. On je javan. Tražili prekid spora odnosno nagodbu sa  

    Gradom. 

    Spor s IBIS-om. Prvostupanjski smo izgubili no  na drugom stupnju smo taj spor dobili 

    Vrtić – tvrtka koja je  radila vrtić je otišla u stečaj. Angažirali smo dodatne odvjetničke  

     timove i mislim da će i to biti povoljno riješeno za Grad. 

     Nastojat ću  gdje god je moguće sklopiti nagodbe. 

     RAJ – pred neki dan sam razgovarao sa odvjetnikom Marinovićem vezano za taj spor. On  

     je zastupao Grad i pitao sam ga gdje je sudska procjena da li se zemljište nalazi u šumsko- 

     gospodarskoj osnovi ili ne. Da li je moguće da odvjetnik koji vodi tako veliki spor od 15  

     milijuna kuna  ne zatraži procjenu sudskog vještaka. Pitam se da li je to namjerno  

     propušteno.  Ponavljam, procjene vještaka nema. Ja sam zatražio te procjene. Ako  

     pogledate taj teren radi se o ledini a ne šumi. 
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2. Mirjana Tičić –   Gradsko vijeće je  2018. godine  donijelo odluku o gašenju  Centar za  

    kulturu i Centra za kulturu i informacije Pag Zašto onda on još živi odnosno u postupku  

    likvidacije. 

    Ante Fabijanić – Mislim da je likvidirano. Provjeriti ću i dati ću vam odgovor. 

    Mirjana Tičić – 2020.godine je čipka zaštićena. Zanima me da li udruga Paška alka Pag ima  

    ugovor o korištenju i prodaju  paške čipke obzirom da je bila na  sajmu  u Vlašićima u  

    kolovozu 2022.godine. Na koji način čipkarica može doći do licence kakao bi mogla  

    prodavat čipku. 

    Ante Fabijanić  Uskoro će to biti riješeno. Može se predat zahtjev Gradu. 

    Mirjana Tičić – Nama ja Paška čipka zaštićena, a  može se pogledati tek kada se  zove  

    nekog da  dođe otvoriti vrata izložbenog prostora.  UNESCO traži da izložba Paške čipke  

    ima  radno vrijeme. Što se tiče  zaštite čipke ja sam to pokrenula još 2000 godine preko  

    Gospodarske komora  i na moju  inicijativu je mijenjana i  zakonska  normativa 

    Ante Fabijanić – ja sam  zaštitio 42 segmenta paške čipke. Tri godine sam tražio  te  

    segmente i sam sam to platio. To se zaštitilo zato što se o tome  nije javno raspravljalo. 

     Mirjana Tičić  - Tko provodi  nadzor nad korištenjem žiga čipke. On se  koristi a ti ne  

     kontaktiraju Grad. 

     Ante Fabijanić – ukoliko to znate  slobodno to prijavite Gradu. Nadam se da će to uskoro   

     buno bolje funkcionirati. 

                                                                                                    

 Rad sjednice je završen  u  14,05 sati. 

 

KLASA: 026-02/21-01/11 

URBROJ: 2198/24-05/01-22-12 

Pag,  15. svibnja 2023.          

                                

                                          GRADSKO VIJEĆE GRADA PAGA 

 

Zapisničar                                           Pročelnica                                      Predsjednica 
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